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Abstract (en)
[origin: WO8101499A1] A method for sport shoe sole provided with spikes, studs or other similar removable slide stops and manufactured for
instance of plastic Within the sole is formed a cavity (27) or a hollow, whereto the spike (31) is attached by sliding its fastener flange (32) into the
said cavity (27) in the lengthwise direction of the shoe. In order to allow this, the material between the cavity (27) and the bottom of the sole is
provided with openings cut in the lengthwise direction of the shoe. The edges of the openings comprise flaps (36, 37), which close the openings in
case the spike (31) is not used. At the bottom or at the edges of the cavity (27) is also formed a stopping means, for example a shoulder (34), which
is used to lock the fastener flange (32) into its place.

Abstract (fr)
Procede de fabrication d'une semelle de chaussure de sport pourvue de pointes, clous ou autres dispositifs d'arret amovibles semblables contre le
glissement, et fabriquee par exemple en plastique. Une cavite (27) ou un creux est forme dans la semelle, dans laquelle la pointe (31) est attachee
en faisant coulisser sa bride d'attache (32) dans ladite cavite (27) dans le sens longitudinal de la chaussure. A cet effet, le materiau entre la cavite
(27) et le fond de la semelle est pourvu d'ouvertures taillees dans le sens longitudinal de la chaussure. Les bords des ouvertures comprennent des
ailettes (36, 37), qui ferment les ouvertures dans le cas ou la pointe (31) n'est pas utilisee. Au fond ou aux bords de la cavite (27) sont egalement
formes des moyens d'arret, par exemple un epaulement (34), qui est utilise pour verrouiller la bride d'attache (32) pour la fixer en position.
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